

MR. / MRS

FISHING CERTIFICATE ZERTIFIKAT

'OUR MARY' EXPERIENCES

SPECIES
ARTEN

WEIGHT
GEWICHT

LINE CLASS
ANGELSCHNUR KATEGORIE

REGISTERED IN LOGBOOK N°
REGISTRIERT IM LOGBUCH NR.

_____/_____/_____
CAPTAIN SIGNATURE . KAPITÄNSUNTERSCHRIFT

COSTUMER COPY

BIG GAME FISHING

BOTTOM FISHING

NAME
NAME

PERSONS
PERSONEN

HOTEL
HOTEL

ROOM N°
ZIMMER N°

DATE OF TRIP
DATUM DES AUSFLUGES

DEPARTURE TIME
ABFAHRTSZEIT

HOTEL SIGNATURE
UNTERSCHRIFT DES HOTELS

TOTAL PRICE
GESAMTPREIS

HOTEL COPY

BIG GAME FISHING

BOTTOM FISHING

NAME

PERSONS

HOTEL

ROOM N°

DATE OF TRIP

DEPARTURE TIME

HOTEL SIGNATURE

TOTAL PRICE



WHALES AND DOLPHINS WATCH WAL- UND DELPHINBEOBACHTUNGEN

Guests onboard also have the chance of spotting **DOLPHINS** and **WHALES**. With their playful moods, dolphins usually come along side the boat giving anglers and watchers a good chance to steal a photo.

Gäste haben außerdem die Möglichkeit vom Boot aus **DELPHINE** und **WALE** zu sehen. Mit ihrer spielerischen Art kommen Delphine oft bis direkt ans Boot und geben Anglern und Gästen Gelegenheit für ein Erinnerungsfoto.



rubinadesign@gmail.com

'OUR MARY'

+351 966 124 750 . +351 291 227 169
madeirafishing@mail.telepac.pt
at your hotel or apartment reception

www.madeiragamefish.com



'OUR MARY' BIG GAME FISHING WITH WHALE AND DOLPHIN WATCH



www.madeiragamefish.com

ALL INCLUDED TRIPS : all the fishing equipment, instructions, tackle, food and beverages, licenses and insurance

ALLE IM PREIS ENTHALTENEN AUSFLÜGE : die gesamte Angelausrüstung, Anleitung, Speisen und Getränke, Lizenz und Versicherung

MADEIRA BIG GAME FISHING

'OUR MARY' EXPERIENCES

Come and fish the blue, calm waters surrounding this natural Atlantic reef, famous for many year's world wide for it's huge **BLUE MARLIN** and **TUNA**. These powerful migratory fish provide anglers with lots of action, splashing in and out of the water.

Over the last ten years it has become obvious that Madeira is the almost perfect light tackle fishery for the smaller species such as **RED SNAPPER**, **BARRACUDA**, **WAHOO**, **AMBERJACK** and the huge sting rays that frequent the islands coastline.

'OUR MARY' is a customed built English style charter boat designed by Allen Hill and moulded by Mitchell Mouldings in Essex, England. The boat comes fully equipped with **FIGHTING CHAIR** by GameFisher, **RIGGERS** by Lee's of Miami, **ROD'S AND REELS** by Shimano and Penn, **LURES** by Big T. Bart Miller, Sadu and Mould Craft. 'OUR MARY' has a **5X3 m COCKPIT** to give anglers and friend's plenty of **ROOM TO RELAX** when fishing.



MADEIRA HOCHSEEFISCHEN

'OUR MARY' ERFAHRUNGEN

Wie ein natürliches Riff steigt Madeira aus den Tiefen des Atlantischen Ozeans empor. Das ruhige, kristallklare Wasser bietet den Lebensraum für eine Vielzahl an Klein – und Grossfischen.

Madeira ist seit vielen Jahren für seine riesigen **BLUE MARLIN** und **THUNFISCHE** bekannt, aber auch ein ziemlich perfektes Angelrevier für kleinere Arten wie **PARGO**, **BARRAKUDA**, **WAHOO**, **BERNSTEINMAKRELE** und wenn Sie mutig genug sind, ebenso für Haie und Rochen, die mit Flügelspannweiten von mehr als zwei Metern dem Angler einiges abverlangen.

„OUR MARY“ ist ein in Einzelfertigung gebautes Charterboot im englischen Stil, designed von Allen Hill und hergestellt von Mitchell Moulding in Essex, Enland. „OUR MARY“ war in Europa eines der ersten von SHIMANO gesponsorten Boote. Sie ist vollständig mit neuem Equipment ausgerüstet, u. a. **KAMPFSTUHL** von GameFisher, **RIGGERS** von Lee's Miami, **RUTEN UND ROLLEN** von Shimano und Penn, **KÖDER** Big T. Bart Miller, Sadu und Mould Craft. „OUR MARY“ verfügt über ein geräumiges **5X3 m COCKPIT**, was Anglern und ihren Freunden ein bequemes und erholsames Fischen ermöglicht.



OUR TRIPS UNSERE AUSFLÜGE

'OUR MARY' EXPERIENCES
www.madeiragamefish.com



ALL INCLUDED TRIPS

7 HOUR FISHING TRIP
instructions, tackle,
buffet lunch and beverages

**4 HOURS HALF DAY
FISHING TRIP
MORNING OR AFTERNOON***
instructions, tackle,
light snacks and beverages
*afternoon valid only for summer

DO YOUR OWN PROGRAM
So if you would like a day or
more with captain and crew
who will do there best, then
please give us a call. We
look forward to hearing
from you.

ALLE IM PREIS ENTHALTENEN AUSFLÜGE

ANGELAUSFLUG (7 STUNDEN)
Anleitung, Mittagessen Buffet
und Getränke

**VORMITTAGSAUSFLUG OR
NACHMITTAGSAUSFLUG*
(4 STUNDEN)**
Anleitung, Snacks und Getränke
*Nachmittagsausflug nur im Sommer

**GESTALTEN SIE IHR
EIGENES PROGRAMM**
Wenn Sie einen oder meh-
rere Tage mit einen Kapitän
genießen möchten, der sein
Bestes geben wird, zu akzep-
tablen Preisen, wenden Sie
sich bitte an Ihre Hotelrezeption
oder rufen Sie uns an.



'OUR MARY'

+351 966 124 750 . +351 291 227 169
madeirafishing@mail.telepac.pt
at your hotel or apartment reception

www.madeiragamefish.com